
Зијад Јагодић 

1. Иницијатива упућена ентитетским и кантоналним владама у БиХ – „Имајући у виду да се у 

већем броју предузећа у државном власништву, а која негативно послују, управни или 

надзорни одбори као и управа мјесечно награђују по разним основама, као и у предузећима 

која успјешно послују, а негдје чак и више, иницирам, с циљем елиминације тих пропуста 

и довођења најуспјешнијих кадрова, да се што хитније приступи измјени оног дијела 

закона који дефинише мандатни период наведених, и то тако да се они у случају 

негативног пословања више од годину и по дана обавезно смјењују.“ 

2. Иницијативе упућене Савјету министара БиХ: 

1. „Као земља и држава, не само у протеклом периоду већ и данас, из необјашњивих 

разлога не користимо изузетно велика финансијска средства која нам стоје на 

располагању код европских институција у погледу екологије, односно заштите животне 

средине, уз чињеницу да је та област велика шанса за наш економски, енергетски, па 

тиме и еколошки опоравак и одрживост. С обзиром да сам и у прошлој години ово 

иницирао, али да влада у техничком мандату није ништа учинила у вези с тим, поново 

иницирам да нови сазив Савјета министара, на државном нивоу, припреми и у 

парламентарну процедуру достави Закон о заштити животне средине, те успостави 

одговарајуће тијело, како то иницирају и траже представници ЕУ (министарство, 

агенцију или комисију), које би ову област могло адекватно реализовати и пратити на 

нивоу цијеле земље. 

2. С обзиром да у посљедње вријеме више стотина људи у БиХ не само да скупо плаћа и 

трпи болове већ и умире чекајући ред на трансплантацију органа, неопходно је ово 

озбиљније схватити. Будући да немамо закон о донирању органа на нивоу државе, а ни 

друго повољно рјешење, иницирам да Савјет министара БиХ припреми и у што скорије 

вријеме уврсти у парламентарну процедуру овај закон којим би се проблематика 

донирања органа и трансплантације повољно ријешила.  

3. Иницијатива упућена Колегијуму Представничког дома – „Као посланик у овом 

парламенту, добио сам допис од војног адвоката из Пентагона, господина Шона Глејсона, у 

којем ме именовани моли за мој глас и помоћ при ослобађању Тарека Махмуда Ахмеда Ел 

Саваха, оца двоје босанскохерцеговачке дјеце која живе у Зеници, Амире и Саре. Наиме, 

господин Савах се већ 10 година налази у затвору Гвантанамо на Куби, а на терет му се 

ставља сарадња са Ал Каидом, али до сада без икаквих доказа и судских расправа о том 

питању. Овом приликом иницирам да Представнички дом ПСБиХ заузме свој став о овом 

питању и уобичајеним путем адекватно одговори господину Глејсону, војном адвокату 

Пентагона, ради помоћи и подршке Ахмеду Саваху и Амири и Сари, као нашим 

држављанима.“ 

4. Питање постављено Граничној полицији БиХ – „Зашто Гранична полиција БиХ и њено 

руководство већ годину дана не поступа према правоснажним пресудама Суда у Зворнику 

и Бијељини а у погледу враћања на посао запосленика Хајрудина Бабајића и да ли је то 

начин поштовања прописа ове земље?“ 

5. Питање постављено Канцеларији за ревизију институција БиХ – „Имајући у виду да сам 

ово питање поставио прије три и по мјесеца, али до данас нисам добио никакав одговор, 

понављам питање: Будући да је Канцеларија за ревизију институција БиХ својом ревизијом 

уочила да је више буџетских корисника током године ангажовало лица по уговору о дјелу 

за обављање послова који су предвиђени важећом систематизацијом, при чему су након 

одређеног периода та лица самовољно ангажована за рад на неодређено вријеме, 

постављам питање: Да ли је иједна надлежна институција односно инспекција било кога од 



наведених у складу са важећим прописима санкционисала за таква понашања и шта 

Канцеларија по уоченим опаскама предузима?“ 

6. Питање постављено Министарству за људска права и избјеглице БиХ – „С обзиром да сам 

ово питање поставио прије више од пола године те да ни до данас нисам добио никакав 

одговор, поново постављам исто питање: Шта је са законом о исељеништву и 

активностима у том погледу, имајући у виду огромне а неискоришћене могућности и 

капацитете тих наших грађана?“ 

 


